
 Protokół Nr XXVIII/17 

 

Z sesji Rady Gminy Dłutów, która odbyła się w dniu 27 października 2017 roku w Domu 

Kultury w Dłutowie ul. Polna 3. 

Obradom przewodniczył Krzysztof Janas  – Przewodniczący Rady Gminy Dłutów. 

Sesję rozpoczęto o godz.13
00

, a zakończono o godz. 14
40

. 

W sesji udział wzięli: 

1) radni 

2) sołtysi 

3) zaproszeni goście 

wg załączonych list obecności.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru części wsi Dłutów. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dłutów na 

lata 2017-2026. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dłutów na 2017 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  Uchwały Nr XXVII/164/17 Rady Gminy Dłutów z 

dnia 29 września 2017 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Dłutów na 2017 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Lotników Września 1939 roku w Dłutowie, działającej w 

Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Dłutowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 

Lotników Września 1939 roku w Dłutowie działającą w Zespole Szkolno-Przedszkolnym 

w Dłutowie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

położonej w miejscowości Orzk. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

położonej w miejscowości Tążewy. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

położonej w miejscowości Orzk. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

położonej w miejscowości Mierzączka Duża. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

położonej w miejscowości Budy Dłutowskie. 

15. Przedstawienie informacji dotyczących oświadczeń majątkowych za 2016 rok.  

16. Interpelacje i zapytania. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zakończenie obrad. 



Punkt 1 

Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XXVIII sesji Rady Gminy Dłutów otworzył i prowadził Krzysztof Janas – 

Przewodniczący Rady Gminy Dłutów.  

Przewodniczący obrad powitał radnych, wójta gminy, sołtysów, zaproszonych gości, 

mieszkańców gminy oraz przedstawiciela biura projektowego firmy SoftGIS s.c. z 

Wrocławia. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

Punkt 2 

Przedstawienie porządku obrad. 

Radni nie zgłaszali wniosków i uwag do porządku obrad. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokółu z XXVII sesji. 

 

 Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem do radnych, czy zgłaszają wnioski do 

protokółu z obrad XXVII sesji Rady Gminy Dłutów jak również o przyjęcie protokółu bez 

odczytywania. Protokół był dostępny do zapoznania się w biurze rady jak również przed 

obradami XXVIII sesji Rady Gminy. Radni nie zgłaszali wniosku o odczytywanie protokołu. 

Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia protokółu z XXVII 

sesji Rady Gminy Dłutów bez odczytywania. Protokół przyjęty został jednogłośnie. 

Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Grażyna Maślanka – Olczyk zabierając głos przedstawiła radnym 

sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru części wsi Dłutów. 

 

  Przedstawiciel biura projektowego firmy SoftGIS s.c. z Wrocławia pan Radosław 

Jończak, które opracowywało projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla obszaru części wsi Dłutów przedstawił projekt w/w planu. Następnie Radosław Jończak 

wraz z Wójt Gminy udzielali odpowiedzi na pytania, które dotyczyły zapisów dotyczących 

zakazów i ograniczeń uciążliwości dla środowiska oraz możliwości dopuszczenia do 

realizacji przedsięwzięć mogących potencjalnie oddziaływać na środowisko. 

Uzasadnienie do projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Po wyczerpaniu pytań i odpowiedzi przewodniczący obrad przystąpił do przeprowadzenia 

głosowania projektu uchwały (druk RG/33/17). Przy 13 głosach „za” i 2 głosach 

„wstrzymujących się” uchwała Nr XXVIII/165/17 została podjęta i stanowi załącznik do 

protokołu. 



 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dłutów 

na lata 2017-2026. 

  

  Skarbnik Gminy Katarzyna Olkusz zwróciła się z zapytaniem, czy może wspólnie 

omówić proponowane zmiany w budżecie Gminy Dłutów oraz w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Dłutów ponieważ oba projekty są ze sobą związane. 

Radni nie zgłaszali sprzeciwu. 

Skarbnik Gminy na wstępie przedstawiła autopoprawki do projektów uchwał (materiały z 

proponowanymi autopoprawkami radni otrzymali przed obradami). 

Do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dłutów na 2017 r. polegająca na 

wprowadzeniu do planu dochodów jak i wydatków części kwoty odsetek od zwrotu nadpłaty 

podatku Vat w wysokości 71.336,00 zł.  

Szczegółowa wersja po naniesieniu autopoprawki w zał. Nr 2  do projektu uchwały stanowi 

załącznik do protokołu.  

Następnie do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dłutów na lata 2017-2026 autopoprawkę  polegającą na wprowadzeniu kwoty 138.315,75 po 

stronie dochodów i wydatków dotacji z budżetu państwa, kwoty części kwoty odsetek od 

zwrotu nadpłaty podatku Vat oraz zmiany w poszczególnych kolumnach WPF. Szczegółowa 

wersja po naniesieniu autopoprawki w zał. Nr 1 stanowi załącznik do protokołu. 

Skarbnik Gminy po przedstawieniu autopoprawek szczegółowo przedstawiła projekty uchwał 

oraz objaśnienia do proponowanych zmian. Uzasadnienia do projektów uchwał stanowią 

załącznik do protokołu. 

  Radni nie zgłaszali wniosków i zapytań do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dłutów na lata 2017-2026. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką (druk RG/34/17) pod 

głosowanie. Przy 15 głosach „za” uchwała Nr XXVIII/166/17 została podjęta i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dłutów na 2017 r. 

 

  Radni nie zgłaszali wniosków i zapytań do projektu uchwały omawianej jednocześnie 

z Wieloletnią Prognozą Finansową Gminy Dłutów w poprzednim punkcie porządku obrad. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką (druk RG/35/17) 

pod głosowanie. Przy 15 głosach „za” uchwała Nr XXVIII/167/17 została podjęta i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  Uchwały Nr XXVII/164/17 Rady Gminy Dłutów z 

dnia 29 września 2017 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Dłutów na 2017 rok. 

 



  Skarbnik Gminy przedstawiając projekt uchwały wyjaśniła,  że niniejszy projekt 

wynikł z konieczność skorygowania błędu jaki pojawił się w załączniku nr 6 do w/w uchwały. 

Szczegółowe wyjaśnienie błędu zostało przedstawione w uzasadnieniu do projektu uchwały. 

Uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Radni nie zgłaszali zapytań do projektu uchwały.  

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG/36/17) pod głosowanie. Przy 15 

głosach „za” uchwała Nr XXVIII/168/17 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Lotników Września 1939 roku w Dłutowie, działającej w 

Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Dłutowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 

Lotników Września 1939 roku w Dłutowie działającą w Zespole Szkolno-Przedszkolnym 

w Dłutowie. 

 

  Sekretarz Gminy Jolanta Pietras przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Radni nie zgłaszali zapytań i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG/37/17) pod głosowanie. Przy 11 

głosach „za” i 4 głosach „wstrzymujących się” uchwała Nr XXVIII/169/17 została podjęta i 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

położonej w miejscowości Orzk. 

 

  Wójt Gminy Grażyna Maślanka-Olczyk przedstawiła projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem. Uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Radni nie zgłaszali zapytań i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG/38/17) pod głosowanie. Przy 15 

głosach „za” uchwała Nr XXVIII/170/17 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

położonej w miejscowości Tążewy. 

 

  Wójt Gminy Grażyna Maślanka-Olczyk przedstawiła projekt uchwały informując 

równocześnie, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów przy omawianiu 

projektu tej uchwały zgłosiła uwagę dotyczącą okresu dzierżawy.  

Przewodniczący Komisji  A. Banaś przedstawił stanowisko komisji dotyczące zmniejszenia 

okresu dzierżawy z 3 lat na 1 rok.  

W związku z powyższym Wójt Gminy zgłosiła autopoprawkę, aby w projekcie uchwały w § 1 

zamiast „na okres 3 lat” wpisać „na okres 1 roku”.  

Uzasadnienie do projektu uchwały stanowi załącznik do protokołu. 



Radni nie zgłaszali zapytań i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały wraz ze zgłoszoną autopoprawką (druk 

RG/39/17) pod głosowanie. Przy 15 głosach „za” uchwała Nr XXVIII/171/17 została podjęta 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

położonej w miejscowości Orzk. 

 

  Wójt Gminy przedstawiła kolejny projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Radni nie zgłaszali zapytań i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG/40/17) pod głosowanie. Przy 15 

głosach „za” uchwała Nr XXVIII/172/17 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

położonej w miejscowości Mierzączka Duża. 

 

  Wójt Gminy przedstawiła następny projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości wraz z uzasadnieniem.  

Uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Radni nie zgłaszali zapytań i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG/41/17) pod głosowanie. Przy 15 

głosach „za” uchwała Nr XXVIII/173/17 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

położonej w miejscowości Budy Dłutowskie. 

 

  Wójt Gminy przedstawiła ostatni projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości wraz z uzasadnieniem.  

Uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Radni nie zgłaszali zapytań i wniosków do projektu uchwały.  

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG/42/17) pod głosowanie. Przy 15 

głosach „za” uchwała Nr XXVIII/174/17 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 15 

Przedstawienie informacji dotyczących oświadczeń majątkowych za 2016 rok. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił informację dotyczącą oświadczeń majątkowych 

radnych Rady Gminy Dłutów złożonych za rok 2016. Informacje stanowią załącznik do 

protokołu. 



Sekretarz Gminy przedstawiła informację z analizy oświadczeń majątkowych pracowników 

urzędu gminy Dłutów i kierowników jednostek organizacyjnych. Sekretarz Gminy wyjaśniła 

również, iż nie wpłynęły jeszcze informacje dotyczące analizy oświadczeń od Naczelnika 

Urzędu Skarbowego w Pabianicach.  

 

Punkt 16 

Interpelacje i zapytania. 

 

  Radna M. Skrobek zgłosiła do rozpatrzenia sprawę dowozu dzieci do szkoły w 

Dłutowie. Sprawa dotyczy zwiększenia ilości autobusów bądź kursów  autobusów, aby dzieci 

nie wyjeżdżały tak wcześnie do szkoły jak to jest obecnie. 

W dyskusji, która wywiązała się na powyższy temat i możliwości rozwiązania sprawy padały 

różne propozycje. Natomiast Wójt Gminy stwierdziła, że jedynym rozwiązaniem byłoby 

wprowadzenie dodatkowych kursów autobusów tj. dodatkowych autobusów, a co za tym idzie 

dodatkowe koszt. Obecnie jesteśmy przed projektem budżetu i jeżeli zabezpieczymy na ten 

cel środki wówczas będzie można wprowadzić dodatkowe autobusy. 

Radna zwróciła się do komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów o rozważenie 

powyższej sprawy. 

  Radny M. Wierzbowski zgłosił wniosek o naprawę ul. Południowej w stronę 

miejscowości Orzk. 

Wójt Gminy odpowiadając poinformowała, iż od dnia dzisiejszego na terenie gminy 

rozpoczęła naprawa dróg gruntowych równiarką i gdzie zaistnieje potrzeba szlaką. Ta droga 

jest również przewidziana do naprawy. 

  Radna B. Szymańska zgłosiła sprawę wywozu beczkowozami gnojowicy z 

gospodarstwa pana Święcickiego przez centrum Dłutowa, gdzie zdaniem radnej dojazd na 

pola uprawne może być prowadzony innymi drogami dojazdowymi. 

 

Punkt 17 

Wolne wnioski. 

 

Sołtys sołectwa Czyżemin zabierając głos poruszył następujące sprawy: 

1) obcięcia gałęzi przy drodze, 

2) sterylizacji kotów, 

3) tablic informacyjnych w miejscowości Czyżemin, 

4) zmian w planie zagospodarowania przestrzennego miejscowości Czyżemin i dyskusji 

publicznej w tej sprawie. 

Wyjaśnienia w powyższych sprawach przedstawiła Wójt Gminy. 

Mieszkaniec miejscowości Czyżemin poruszył sprawę nieuporządkowania przez zakład 

energetyczny gałęzi obcinanych przy liniach energetycznych, które są zostawiane w rowach 

przydrożnych i melioracyjnych, oraz przedstawił swój brak zgody na wjazd samochodów 

odbierających śmieci na jego prywatą drogę. 

Przewodniczący obrad przedstawił pisma i informacje, które wpłynęły do biura rady od 

ostatniej sesji: 



1) uchwałę regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 3 października 2017 r. w 

sprawie opinii dotyczącej informacji z przebiegu wykonania budżetu Gminy Dłutów 

za I półrocze 2017 r., 

2) pismo mieszkańców ul. Niezapominajki w Dłutowie o przejęcie drogi na rzecz gminy 

i naprawę tej drogi, 

3) zaproszenie Rady Powiatu Pabianice i Rady Miejskiej w Pabianicach oraz Starost 

Pabianickiego i Prezydenta Miasta Pabianice na obchody Narodowego Święta 

Niepodległości 11 Listopada 2017 r. 

 

Punkt 18 

Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący zamknął obrady XXVIII 

sesji Rady Gminy Dłutów. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała J. Pstrokońska 

 


